
Styremøteprotokoll 
Møte nr: 2/2024 

Tid:  16/03-24 
Kl:  15.00 
Stede: Grovane Stasjon (Restaurant/Venterom) 

Tilstede: Jarle Larsen, Jarle Leirkjær, Morris Klokkhammer, Thomas Rysstad, Gjermund Aas, 
Andreas Bakken 
Forfall: Ingen 
     

Sakskart 

Sak nr 6/24 Godkjenning av protokoll fra styremøte Nr 1 fra 2024.  
Vedtak: Protokoll godkjent.   
   

Sak nr 7/24    Regnskap (Morris) 
  Vi går igjennom regnskapet på Årsmøtet 
Vedtak: Venter fortsatt på de årlige pengene i fra VAM. Forskuttere, og lage egen post på 
sporrenseren.  

Sak nr 8/24       Orienteringssaker 
• Driftbestyrelsen     fra møte 11.03.24 
• Stiftelsen               fra møte 11.03.24 
• Dugnaden         
• Kafevogn        Neste dato 05.04.24 

Vedtak: Driftbestyrelsen                          Neste møte: ikke satt dato 
                Stiftelsen                                    Neste møte: 27.05.24 
              Dugnaden                                   Dugnad på Sporrenseren hver onsdag fra kl 17:00 i 
Motorvognstallen. 
              Kafe vogn                                   Neste dato: 05.04-24 kl 18:00 
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Oppfølgings saker: 

Sak nr 28/23  Tur 2023 SB Reiser kommer kl 18.00 for å snakke om tur 2024  
Vedtak: Foreløpig dato 23-26 Mai. Vi går for enten England eller 
Bulgaria. Sb-Reiser kommer tilbake med mere info 
 (Status 16.01.24) 
 Utenlandstur blir utsatt inntil videre. Prisene på en tur til England vil 
fort komme på ca.250 000 kr, muligens mer. Bulgaria var det og noen 
problemer med transportforbindelse. Det jobbes med en liten tur i 
Norge, vi kommer tilbake så fort vi vet noe mer.  

Vedtak: ikke skjedd så mye siden sist, SB reiser har ikke kommet med 
noe enda. 

(Status 16.03.24) 
 Ikke hørt noe fra SB-Reiser 

Vedtak: Siden vi ikke har hørt noe mer fra SB-reiser så avsluttes sak, og tas opp på senere 
tidspunkt. 

Sak nr 17/23 Sporenseren  
• Planlegges befarings tur Hl Lokstall Mysen for besiktelse av 

Sporenseren høsten 2023 
•  Innhente pris på dør vindu og dreiing av hjul (Jarle og Gjermund) 

(Status 30.08.23)  
Dreiing av 1 aksling/hjul   40 Hmer vil deRe Hlsi 29.600kr pr aksling (GOT) 

(status	16.01.24)	Turen	til	Mysen	er	gjennomført	og	det	er	fått	pris	på	
dører	og	vinduer.	Det	er	søkt	støtte	fra	Unistiftelsen	og	kulturfondet.	
Vedtak:	Vogna	er	Elyttet	inn	i	motorvognstallen,	det	har	blitt	malt	en	
god	del	i	det	siste	og	dugnaden	fortsetter	hver	onsdag	fra	kl	17.	Venter	
på	svar	på	søknad	om	støtte.	
(Status	16.03.24)	

	Ikke	fått	svar	på	søknadene	enda,	dugnadene	går	sinn	gang	

Vedtak:  
Alt malingsarbeid under vognkassen er stadig mer nærmere fullført. Dugnad fortsetter hver 
onsdag i motorvognstallen kl 17:00. Fått svar og innvilget søknad hos unistiftelsen på 100 000 
kr til prosjektet. Må forskuttere selv.  
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Sak nr 16/23       Vogn N79 
• Anne Bergit har laget søknad, det må tas opp med eiere sHWelsen 

Setesdalsbanen for videre prosess. Jack tar deRe videre 

• Vedtak: 

                             Vi ser for oss at venneforeningen skal ta seg av prosjektet, men sHWelsen 
                             fortseRer å eie vognen. Jack Nielsen i sHWelsen tar deRe opp med resten av 
                             sHWelsen hvordan vi kan løse deRe. Vi tar det Hl eRerretning, og godkjenner 
                             sHWelsen at vi tar over prosjektet, kan det søkes penger og prosjektet kan 
                            forhåpentligvis startes opp. 
   

(Status 28.08.23)  
Øystein Aas skulle undersøke om pris på stålarbeidet, ikke fåR Hlbakemelding 
på deRe enda. Når det er kommet en pris kunne gjerne Anne Bergit ta saken 
videre igjen. 

(status 19.11.23) 
 Det må demonteres plankedekke så Hagen kan se på stålet  

(status 16.01.24) Prosjektet står på vent. Pga vi kan kun sende søknad på et 
prosjekt, så Rs240 blir prioritert siden det prosjektet er begynt på. 

(status 16.03.24) Fortsatt på vent, tas opp på årsmøtet å omdisponere pengene 
fra denne til Sporenseren i stedet, for å fullføre det prosjektet først. 

Vedtak:  
Spesifisere for årsmøtet at dersom de godkjenner omdisponeringen, skal vogn N79 prosjektet 
tas opp igjen, så fort sporrenser er fullført. Og vi Kan begynne å søke penger til dette 
prosjektet å. 
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Sak nr 13/21     Gyldna Freden Ombygging Pl originalt innvendig    

Status 02.10.23  
Veggen er nesten ferdig, mangler litt panel og lister som Dag Søren 
fikser. 
(Status 19.11.23) Veggen er ferdig og er klar for maling. Hvem kan ta 
ansvar for det? Har spurt Antikvarisk utvalg om hvilken fargekode vi 
skal bruke.  
(status 20.11.23) Morris tar ansvar for å organisere innvendig 
malearbeidet av veggene og lister 

Vedtak:  
Ikke fått tak i maling enda, og derfor heller ikke begynt å male. Vil bli satt igang så fort 
maling er på plass.  

Sak nr 04/24 Vogn lagring Sbv ble kontaktet ang om kjøringen 2024, det ble også 
nevnt at de ikke har fått skikkelig tilbakemelding om vogn lagring på 
Grovane, saken ble tatt opp i DfS i høst og det ble enighet om saken. 
Vam skulle gi tilbakemelding til Krøderbanen. Vedtak: Vedtaket fra 
driftsbestyrelsen ble ikke fulgt opp, tas opp i neste møte i 
driftsbestyrelsen 

 (Status 16.03.24)  
 Det er nå avtalt at det kommer ca 100 meter med vogner  

Vedtak:  
Sak avluRes, Vogner kommer. 
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Sak nr 45/23   Årsmøte 2024 
 • Begynne og planlegge 
 • Sette Dato 16.03.24 
 • Med årsmøtefest 
 (status 07.01.24)  
• Begynne å gå igjennom papirene og lage oppsett.  
• Forslag fra styret? omdisponere de 100 000 tusen fra Vogn N79 til 
Rs240  
• Forslag til Skinnespikeren det ble ikke utdelt noen skinnespiker i 2023 
• Har sendt ut liste til valgkomiteen med de som er på valg i år. Vedtak: 
Gått igjennom papirer og kommet frem til saker å ta opp på årsmøtet. 

Status (16.03.24)  
Mest alt er klart til årsmøtet. 

Vedtak:  
Alt er klart til årsmøte. Jarle tar ansvar og  ønsker velkommen og tar opp med årsmøte hvem 

som vil stille som være møteleder.  

Sak nr 42/23   Info om Hjemmesiden Dagens Webhotell blir lagt ned fra om med 
nyttår, men Det jobbes nå med å opprette en ny hjemmeside alt det 
gamle innholdet er lastet ned for sikkerhet.  
(status 16.01.24)  
• Domene er bestilt overføring fra Sirocn til SBV  
• Ny hjemmeside er under produksjon  
• Må finne ut ang muligheter for tjenestelister og bildesamlingen 
 • Styreprotokoller får vi ikke lagt ut på hjemmesiden enda Pga 
overgangen, men vi bare legge de på Facebook siden inntil videre 
Vedtak: Lastet ned alt av bilder og dokumenter fra den gamle 
hjemmesiden nå, det foregår fortsatt arbeid med å bygge opp den nye. 
Det må sees på en løsning med tanke på tjenestelisten. SBV tar saken 
med videre til DFS. 

(Stastus 16.03.24)  
Hjemmesiden er oppe og går, samt tjenestelisten. Vi vil i fremtiden se 
på andre muligheter med tanke på andre tjenester for tjenestelister. 
Saken avsluttes fra SBV 

Vedtak: 
Sak avluttes. Nettside er oppe å går. 
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Sak nr 31/22      Eventuelt  

Sak nr 31/23 Eventuelt 
 • lekkasje i tak på Gyldna freden 
  
(status19.11.23) Vam bestiller snekker for reparasjon av taket.  
(status 16.01.24) Ikke hørt noe fra Vam at taktekker/snekker er bestilt enda 
Vedtak: minne VAM på igjen å ta tak i dette, det burde vært gjort noe med før 
snøen kom. 
(Status 16.03.2024) Jobben er påbegynt, det er monter stilas rundt bygget, 
Saken avsluttes fra SBV side. 

Vedtak:  
Sak avsluttes, VAM har tatt tak i dette nå og det er i deres hender.  
Sak nr 43/23  

Gyldafreden Gjenoppbygging av Garderobeskap. 
 • Har spurt høre med Antikvarisk utvalg om hvordan de skal ses ut. 
 (status 16.01.24) Har ikke fått tilbakemelding på dette enda. 

Vedtak:  
Purre på Antikvarisk utvalg, slik at vi kan få satt igang dette.  

Sak nr 18/23  Skumringsturen 
Skumringstur, det er et ønske om å sette dato tidligere og allerede rett etter 
nyttår for neste års skumringstur/kveld, slik at vi får banket igjennom togtur 
tur/retur Røyknes igjen, lot seg ikke gjøre i år da det var for sent ute å få bestilt 
tur og linjen er stengt for vedlikehold store deler av høsten etter kjøringene tar 
slutt. Formannen tar kontakt med leder av arrangementkomiteen for å høre om 
neste års skumringstur/kveld. 
Vedtak: Skumringstur 2023, 21 Sept ? 
Vi vil få til togtur og bruke paulen gård. 

(Status 16.03.24) 
Gården er Booket 21.sept, og har sendt e-post til Janne om å Booke stasjon og 
tog denne dagen. 

Vedtak:  
Venter på bekreWelse på bookingene.  
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Sak nr 09/24       Eventuelt. Bestemme neste styremøte.  
   Forslag: Nye styret finner ny dato for neste møte. 

Vedtak: 
Lar det nye styret velge dato eRer at årsmøte er gjennomført. 
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